BUSINESS STRATEGIES

市场信息及营销策略 MARKET INFORMATION &

重点活动 – 市场信息及营销策略 FEATURED EVENTS – MARKET INFORMATION & BUSINESS STRATEGIES

碳达峰碳中和•纺织服装企业战略行动峰会•2023 Carbon Peak and Neutrality Action Summit•2023

论坛 FORUM

- Practice in the Chinese Textile and Apparel Industry



作为推进碳达峰、碳中和的重要领域,中国纺织服装行业一直是全球可持续治理的活跃力量。

为了加快推动"气候创新 2030 行动"和行业绿色低碳转型,落实习近平总书记"抓铁有痕,踏石留印"的碳达峰、碳中和指示,中国纺联于 2021 年 6 月 1 日正式启动了"30•60 中国时尚品牌气候创新碳中和加速计划",在中国纺织工业联合会社会责任办公室的引领下,已有一批行业领军企业、品牌和产业集群加入其中,共同推进纺织行业的可持续发展。

本次战略峰会将对纺织服装行业气候创新行动与产品全生命周期工作组的相关进展进行介绍,并对 2022 年度加入 "30·60 中国时尚品牌气候创新行动碳中和加速计划"的企业进行授牌。届时还会公布盛泽·世界纺织产业集群的气候创新行动使命和 30·60 碳中和加速计划企业的气候行动路线图。

As an important area to promote carbon peaking and carbon neutrality, Chinese textile and apparel industry has long been an active force in global sustainable governance.

In order to accelerate the Climate Stewardship 2030 action and the industry's green and low-carbon transformation, and to implement Chinese president Xi Jinping's instruction of "Step onto the stone and you should leave your footprint on it; clutch a piece of iron and you should leave your handprint on it" on carbon peaking and carbon neutrality, on June 1, 2021, China National Textile and Apparel Council (CNTAC) officially launched the Climate Stewardship 30 • 60 Net Zero Accelerating Plan. Under the leadership of the Social Responsibility Office of CNTAC, a number of industrial leading enterprises, brands, and clusters have joined the program to promote the sustainable development of the textile industry collaboratively.

The summit will introduce the progress on Climate Stewardship action and CNTAC-LCA Working Group, and award the companies that joined the Climate Stewardship 30 • 60 Net Zero Accelerating Plan in 2022. Meanwhile, the climate innovation initiative mission of Shengze • World Textile Cluster and the climate action roadmap of Actors in 30 • 60 Net Zero Accelerating Plan will be announced as well.



| 2023.3.29 | | |
|---------------|---|---|
| 时间 Time | 主题 Topic | 讲者 / 话题 Speakers / Topic |
| 10:30 - 10:33 | 开幕介绍 Opening introduction | |
| 10:34 - 10:40 | 致辞 Speech | 孙瑞哲,中国纺织工业联合会会长 Sun Ruizhe, President of the China National Textile and Apparel Council (CNTAC) |
| 10:45 - 11:00 | 纺织服装行业气候创新行动与产品全生命周期工作组进展介绍 The progress on Climate Stewardship action and CNTAC-LCA Working Group | 阎岩,中国纺织工业联合会社会责任办公室主任 Yan Yan, Director of Social Responsibility Office of CNTAC |
| 11:00 - 11:05 | 30 • 60 中国时尚品牌气候创新行动碳中和加速计划 2022 年度加入企业授牌仪式 Ceremony for Acting the Climate Stewardship 30 • 60 Net Zero Accelerating Plan in 2022 | 鄂尔多斯、卡宾服饰、达利中国、广东兆天 ERDOS, Cabbeen, High Fashion, SMARTTEAM |
| 11:05 - 11:20 | 盛泽•世界纺织产业集群的气候创新行动的 使命 Shengze•Worldwide Textile Cluster's mission in Climate Stewardship action | 沈春荣,苏州市吴江区人民政府副区长、吴江高新区党工委书记、盛泽镇党委书记 Shen Chunrong, Deputy Chief of Wujiang District, Suzhou City |
| 11:20 - 12:00 | 企业气候行动分享 Progress of Climate action | 兰精集团 恒田企业 迪卡依 (中国) Lenzing AG HANDA INDUSTRIES DECATHLON |

^{*} 提供普通话 ↔ 英语同声传译

 ${\it Mandarin\ Chinese} \leftrightarrow {\it English\ Simultaneous\ Interpretation\ will\ be\ provided}$